
PROTOKÓŁ NR 15/11

z posiedzenia Komisji: Oświaty i Kultury oraz Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 7 czerwca 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Anna Klepacz,

4. Kamila Pietraszek,

5. Teresa Szczepańska,

6. Zofia Ujma,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Mariusz Kubiak,

10. Zbigniew Mazurak,

11. Zbigniew Piątek,

12. Paweł Pituch,

13. Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

14. Grażyna Nawalaniec,

15. Grażyna Krakowiak,

16. Mariola Demczur.

Porządek obrad:

1. Otwarcie spotkania.

2. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Gimnazjum dot. braku środków na funkcjonowanie szkoły. 

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Spotkanie otworzył i prowadził przewodniczący Komisji Budżetu, Planowania i Finansów p. A. 

Wrona.

Ad. 2 Dyrektor Gimnazjum im. S. Lema w Kowarach p. G. Krakowiak skierowała pismo do Rady  

Miejskiej dotyczące środków finansowych na funkcjonowanie w czerwcu 2011 r. wymienionej szkoły.

Radni wysłuchali opinii p.  Dyrektor oraz p. Skarbnik UM. Ustalono, że na dzień 5 czerwca Szkoła dzięki  

przesunięciom funduszy zrealizowała wymagane płatności, to jest: wynagrodzenie na 01.06 oraz składki ZUS. 

Radni  poddali  pod  głosowanie  wniosek  o  zabezpieczenie  potrzebnych  środków  finansowych  na 

funkcjonowanie Gimnazjum w wysokości 79714 zł.

Komisje  głosowały  nad  wnioskiem  oddzielnie.  Wyniki  głosowania  Komisji  Oświaty  i  Kultury:  Radni 
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jednogłośnie zaakceptowali w sposób pozytywny wniosek formalny.

Wyniki głosowania Komisji Budżetu, Planowania i Finansów: 10 Radnych głosowało za wnioskiem, 1 przeciw 

wnioskowi, 1 wstrzymał się.

Ad.  3  Radni  zwrócili  się  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Kowarach  o  umożliwienie  im 

otrzymywania potrzebnych dokumentów do posiedzeń Komisji drogą elektroniczną.

W  czasie  trwania  posiedzenia  radni  S.  Schmidt  i  A.  Wrona  opuścili  salę  (zwolnienie).  Dalsze  spotkanie 

poprowadziła M. Zielińska.

Radni  wyrazili  chęć  zapoznania  się  ze  strukturą  organizacyjną  i  ilością  zatrudnionych  osób  w  Urzędzie 

Miejskim w Kowarach. Radni przegłosowali taki wniosek formalny.

Wyniki głosowania Komisji Budżetu, Planowania i Finansów: 9 Radnych głosowało za wnioskiem, 1 Radny 

się wstrzymał, nikt nie głosował przeciw wnioskowi. 

Wnioski Komisji:

1. Do p. Burmistrza M. Góreckiego:

Wnioskujemy o zabezpieczenie kwoty 79714 zł potrzebnej w czerwcu 2011 r. do funkcjonowania Gimnazjum 

im. Stanisława Lema w Kowarach.

2. Do p. Burmistrza M. Góreckiego:

Prosimy o:

1) zestawienie ilości zatrudnionych pracowników w Urzędzie Miejskim w Kowarach w ciągu ostatnich 20 lat 

oraz o przedstawienie struktury organizacyjnej Urzędu,

2) przedstawienie  aktualnej  struktury  organizacyjnej  Urzędu  Miejskiego  w  Kowarach  wraz  z  ilością 

zatrudnionych pracowników (wykazanie ilości osób, które nabyły uprawnienia emerytalne),

3) przedstawienie  ewentualnych  pomysłów  przygotowywanej  obecnie  restrukturyzacji  zatrudnionych  w 

Urzędzie Miejskim w Kowarach. 

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący Komisji:

Maria Zielińska                                                                                                          Oświaty i Kultury;         

                                                                                                                          Budżetu, Planowania i Finansów
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